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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

22.10.2024 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Tanja, Christian 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Klaus 

3. Elevrådet netop nu 

-Information 

(10 min.) 

 

 

Der er netop blevet valgt elevrådsrepræsentanter, men der 

har ikke været afholdt møde endnu.  

I år er elevrådet lidt anderledes sammensat, for det har været 

muligt at melde sig i stedet for at blive valgt. Det betyder, at 

der kun er nogle med, som er motiverede for at give den en 

skalle med elevrådsarbejdet. Det betyder, at der er fire ekstra 

medlemmer af elevrådet.  

 

Hanna og Kasmira er valgt som næstformand og formand. 

De er også uddannet som skolens undervisningsmiljørepræ-

sentanter.  

Hanna, Kasmira, Maria og Troels skal sammen kigge på ele-

vernes trivsel på SIM, og de skal sammen beslutte, hvad vi 

skal arbejde med.  

 

På fredag er der fælles elevrådsdag for hele kommunen. Det 

bliver spændende.  

Der er også lavet særlige kursusdage for udskolings-elevrå-

dene.  

4. Tilbagemelding fra dialog-

møde mellem formænd og 

politisk udvalg. 

-Information 

(10 min.) 

 

Birgitte 

 

Birgitte deltog i dialogmødet. Tre politikere repræsenterede 

udvalget.  

 

Temaet var skolehjemsamarbejdet. To konsulenter fra TCLT 

lavede et rigtig godt oplæg; derefter gruppedrøftelser.  

Vigtigheden af udarbejdelsen af principper – herunder prin-

cip for skolehjem-samarbejdet – blev understreget.  

Finn Gatten fremlagde noget økonomi.  

 

Enighed om, at dialogmøderne er blevet bedre. Formændene 

oplevede dog, at deres punkter på dagsordenen ikke blev pri-

oriteret, og de manglede dialog med politikerne. De havde 

ønsket at drøfte frihedsgraderne i folkeskolen og status på 
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tidligere drøftede emner. Det blev italesat, at der manglede 

tid til at drøfte det, bestyrelsesformændene havde ønsket på 

dagsordenen, og det blev taget til efterretning.  

Der er nyt dialogmøde i 3.marts 2025.  

5. Præsentation af skolens ud-

viklingsplan. 

-Information, dialog. 

(30 min.) 

 

Line, Troels 

 

Udviklingsplanen blev gennemgået. Indsatsområder i dette 

skoleår er:  

• Læseindsats i SIM-netværket 

• Elevinddragelse og praksisfaglighed 

• Elevfravær 

 

Læseindsatsen i SIM-netværket: 

Indsatsen skal fortsætte også fremadrettet, når projektperio-

den er færdig. Der vil også blive indsamlet data, så vi kan 

følge udviklingen. Vi holder øje med, at de unge mennesker 

bliver dygtigere. 

Det er svært at lave sammenligninger bare på karakterer, 

fordi man ikke der kan se, hvad udgangspunktet har været.  

 

Elevinddragelse og praksisfaglighed:  

Vi forener elevinddragelse og praksisfaglighed. Indsatsen er 

ikke beskrevet endnu, fordi vi bruger dette skoleår på prøve-

handlinger. Det vil derfor være en indsats, som fortsætter ef-

ter sommerferien.  

Lærerne inspirerer hinanden på personalemøderne.  

ML gentager fokusgruppeinterviews med eleverne; sammen-

lignes med tidligere.  

 

Elevfravær: 

Vi vil udarbejde en ”SIM-model” for handlinger, når en elev 

har bekymrende fravær. Vigtigt med samarbejde med elev og 

forældre – i nogle tilfælde også TCLT og socialforvaltnin-

gen.  

Skræddersyede og individuelle løsninger.  

Bestyrelsen bakker op om at prioritere skolegang og at være 

mødestabil, og de tilbyder deres hjælp og støtte, hvis de kan 

være med til at gøre en forskel.  

 

6. Princip for studieture 

-Forslag fremlægges og 

drøftes. Aftale om videre 

forløb. 

(10 min.) 

 

Troels 

Forslag fremlagt og drøftet.  

 

Det må ikke være økonomi, som gør, at en elev ikke deltager 

i skolerejsen.  

 

Vigtigt, at forældrene allerede i 7. orienteres om, at der er en 

betaling for skolerejsen i 9.klasse. 

 

Forældrekommentar: det er imponerende, hvad nuværende 

9.årgang har oplevet på turen til København. Sikke en ople-

velse at give vores børn! 

 

Forslaget til princippet tages med på kommende FT-møde, 

hvorefter det igen sættes på dagsordenen på et bestyrelses-

møde.  
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7. Tema fra Aftale om folke-

skolens kvalitetsprogram 

”Mulighed for karakterer på 

6. og 7. klassetrin” 

-Drøftelse og kvalificering af 

formanden inden fællesfor-

mandsmødet i januar. 

(15 min.) 

 

Line, Troels 

 

Punktet udskydes til næste møde.  

8. Bestyrelsesmedlemmer på 

besøg på SIM? 

-Beslutning 

(5. min) 

 

Birgitte, Troels 

 

Lærerne er blevet præsenteret for bestyrelsens ønske om at 

komme på besøg i skoletiden, og det blev vel modtaget.  

Lærerne er glade for, at vi har en skolebestyrelse, som inte-

resserer sig for, hvad der sker på vores skole.  

 

Aftale: De forældrevalgte sender besked til Troels om, hvor-

når de har tid til at komme forbi, og så finder en klasse, som 

man kan komme på besøg i.  

9. Eventuelt 

 
• Der er i øjeblikket lukket for gassen i fysiklokalet. 

Firmaet, som fører tilsyn med skolen, har fundet ud 

af, at vores gasanlæg ikke er registreret ved Sikker-

hedsstyrelsen, og der er andre forhold, som ikke kan 

godkendes.  

Det er samme firma, som har haft tilsynet i hele SIMs 

levetid.  

Der bliver indhentet tilbud på at få det bragt i orden.  

• Vi havde i går besøg af vores nye landbetjent, Karin, 

som havde tre færdselsbetjente og et rullefelt med. 

Der var nogle af knallerterne, som ikke var helt lov-

lige – det bliver selvfølgelig bragt i orden.  

• Linda og Theresa deltager i decembermødet i stedet 

for i novembermødet.  

 
 

 


